
PROTOKÓŁ NR XXV/2009 
z przebiegu XXV sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 23 kwietnia 2009 r. 
 

 
XXV sesja Rady Powiatu odbyła się w auli liceum Ogólnokształcącego 

w Sulechowie. 
W obradach sesji uczestniczyli wszyscy radni w liczbie 21 (do godz. 

13:40 stan radnych wynosił 20, Sławomir Baranowski spóźnił się z powodu 
ważnych obowiązków służbowych).Lista obecności radnych stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu nr XXV/2009 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Edyta Dwojak – 
Skarbnik, Bożena Długosz – Radca Prawny, komendanci Państwowej Straży 
Pożarnej i Komendy Miejskiej Policji, dyrektorzy jednostek podległych 
powiatowi, burmistrzowie miast, wójtowie gmin powiatu zielonogórskiego oraz 
naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego. 

Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem 
nr 2 do niniejszego protokołu. 

 
Ad 1. 

Krzysztof Sroczyński, Przewodniczący Rady Powiatu 
Zielonogórskiego o godz. 13.00 otworzył XXV sesję Rady Powiatu 
Zielonogórskiego witając wszystkich zgromadzonych, podziękował Pani 
Dyrektor LO Halinie Szeląg za zaproszenie i możliwość zorganizowania obrad 
sesji w placówce, następnie zgodnie z listą obecności stwierdził kworum zdolne 
do podejmowania prawomocnych uchwał. Zanim Przewodniczący przedstawił 
porządek obrad, wręczono honorowe wyróżnienie „Zasłużony dla Powiatu”. 

 
Ad 3. 

Rada Powiatu na XXII sesji w dniu 5.02.2009r. doceniając zasługi dla 
powiatu zielonogórskiego i jego mieszkańców nadała Uchwałą XXII/181/2009 
honorowe wyróżnienie Zasłużony dla Powiatu Zielonogórskiego m.in. Panu 
Bernardowi Radnemu, Burmistrzowi Babimostu. Nie mógł On uczestniczyć 
w gali z okazji X -lecia, dlatego Przewodniczący wraz ze Starostą wręczyli 
honorowe wyróżnienie „Zasłużony dla Powiatu” podczas tej sesji. 

 
Ad 2. 

Wszyscy radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali 
porządek obrad oraz niezbędne materiały i projekty uchwał. Porządek obrad 
Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami „ZA”. 

 

 



Porządek obrad: 
1. Otwarcie XXV sesji Rady Powiatu. 
2. Przedstawienie porządku obrad.  
3. Wręczenie honorowego wyróżnienia ”Zasłużony dla Powiatu 

Zielonogórskiego”. 
4. Przyjęcie protokołów z XXIV sesji Rady Powiatu. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu z działalności w okresie  

międzysesyjnym. 
6. Informacja Starosty o pracy Zarządu Powiatu Zielonogórskiego 

w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego. 
8. Przyjęcie sprawozdań rocznych z wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury i samodzielnych publicznych 
zakładów opieki zdrowotnej. 

9. Rozpatrzenie sprawozdania Zarządu Powiatu Zielonogórskiego 
z wykonania Budżetu Powiatu Zielonogórskiego za okres 
od 1 stycznia do 31 grudnia 2008 r. i podjęcie uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium  za 2008 r. dla Zarządu Powiatu 
Zielonogórskiego, (druk 216). 

10. Wnioski i interpelacje radnych. 
11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany w budżecie powiatu na 2009 rok, (druk 215); 
2) zmiany w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego 

na lata 2008-2015”, (druk 214); 
3)  regulaminu wynagradzania nauczycieli, (druk 209); 
4) regulaminu przyznawania nauczycielom dodatku 

mieszkaniowego, (druk 208); 
5) udzielenia dotacji celowej Gminie Świdnica, (druk 210); 
6) uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego w Zielonej Górze, (druk 211); 
7) zwiększenia dotacji celowej Gminie Bojadła, (druk 213); 
8) rozpatrzenia skargi Pana Tadeusza Walczaka, (druk 212); 
9) rozszerzenia działalności Szpital Rehabilitacyjno - Leczniczy dla 

Dzieci SP ZOZ w Wojnowie, (druk 217). 
12. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
13. Wolne wnioski i zapytania.  
14. Zamknięcie XXV sesji Rady Powiatu. 
 

 



Ad 4. 
Do protokołu z XXIV sesji Rady Powiatu nie zgłoszono uwag i pytań. 

Protokół poddany pod głosowanie Rada przyjęła 20 głosami „ZA”.  
 

Ad 5. 
Przewodniczący Rady złożył sprawozdanie ze swojej działalności 

w okresie międzysesyjnym. W okresie od 26 marca do 23 kwietnia 2009r. brał 
udział w 4 posiedzeniach Zarządu Powiatu oraz wszystkich 4 spotkaniach 
Komisji Rady, ponadto 4 razy pełnił dyżur w Biurze Rady. Przewodniczący 
reprezentował Radę Powiatu i uczestniczył w wydarzeniach: 

• 6 kwietnia Przewodniczący gościł na Powiatowym Turnieju 
Wiedzy Pożarniczej w Zielonej Górze; 

• 17 kwietnia odbył się Wojewódzki Turniej Wiedzy Pożarniczej 
w Rogozińcu; 

• 18 kwietnia miał miejsce Wojewódzki Turniej Siatkarski 
w Kożuchowie, w którym udział wzięła drużyna reprezentująca 
Powiat Zielonogórski, a w skład której wchodzili Radni: Jadwiga 
Oziemkowska, Ireneusz Nijaki, Andrzej Bawłowicz, Sławomir 
Baranowski oraz Krzysztof Sroczyński, ponadto pracownicy 
starostwa: Jolanta Drygas, Monika Szymańska, Bartłomiej 
Cybulski, Marcin Michniewicz, Mateusz Misztoft i Grzegorz 
Kwiatkowski. 

 
Ad 6. 

Starosta złożył sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w okresie 
międzysesyjnym. Zarząd Powiatu odbył 4 posiedzenia, podjął 6 uchwał, które 
dotyczyły m.in. zmian w budżecie powiatu, udzielenia dotacji z Powiatowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej stowarzyszeniu Artystów 
Plastyków z Sulechowa na realizację programu edukacyjnego „Niech żyje 
zielone”; wzrosły wynagrodzenia pracowników niepedagogicznych 
zatrudnionych w jednostkach oświatowych; Zarząd ustalił wysokość ryczałtów 
sędziowskich na zawodach sportowych organizowanych przez Powiat 
Zielonogórski w ramach Lubuskiej Olimpiady Młodzieży. 

Ponadto Starosta, Wicestarosta – Ryszard Górnicki i członkowie Zarządu 
wzięli udział w imprezach, naradach  m.in.: 

• w posiedzeniu Prezydium Zarządu Wojewódzkiego  Ochotniczych Straży 
Pożarnych; 

• Wicestarosta wielokrotnie rozmawiał  z zespołem ds. organizacji 
Dożynek Powiatowych które odbędą się w Gminie Świdnica; 

• Starosta był na otwarciu Turnieju ZEBRA 2009 w Zespole Szkół 
w Sulechowie; 

• w dniach 2 – 3 kwietnia 2009r. Starosta uczestniczył w posiedzeniu 
Związku Powiatów Polskich w Warszawie; 

 



• Wicestarosta uczestniczył w konferencji inaugurującej działalność 
Sekretariatu Regionalnej Krajowej Sieci Obszarów Wiejskich 
Województwa Lubuskiego; 

• Starosta wziął udział w otwarciu boiska ORLIK 2012 w Babimoście. 
• Wicestarosta uczestniczył w posiedzeniu Rady Społecznej  

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wojnowie jak 
również uczestniczył w spotkaniu zorganizowanym przez Szpital 
Wojewódzki w Zielonej Górze dotyczącym projektu „Lubuskie Centrum 
teleradiologii oraz współpracy w zakresie teleradiologii pomiędzy naszym 
województwem a Brandenburgią”; 

• Wicestarosta Ryszard Górnicki uczestniczył w konferencji  dotyczącej 
zapobiegania skutkom kryzysu gospodarczego w województwie 
lubuskim; 

• raz w tygodniu odbywa się debata telewizyjna z udziałem Starosty; 
Starosta przedstawił również rozpisane i rozstrzygnięte przetargi w 

ramach ustawy Zamówienia publiczne załącznik nr 3). 
Starosta dodał, że było bardzo dużo zapytań odnośnie przetargu, więc 

przedłużono termin wpływu ofert o 2 tygodnie. Ponadto SP ZOZ Sulechów ma 
środki na zakup karetki i wkrótce zostanie ogłoszony przetarg. 

 
Ad 7. 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego zostało przyjęte jednogłośnie, 20 głosami „ZA” (załącznik nr 4). 

 
Ad 8. 

Edyta Dwojak – Skarbnik Powiatu przedstawiła sprawozdania roczne 
z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury 
i samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej (załączniki nr 
5,6,7,8). 

W głosowaniu nad sprawozdaniami 19 radnych było „ZA”, radny Lech 
Czura „WSTRZYMAŁ SIĘ”. 
 
Ad 9. 

Krzysztof Sroczyński – Przewodniczący Rady Powiatu 
Zielonogórskiego przystąpił do procedury rozpatrzenia sprawozdania Zarządu 
Powiatu Zielonogórskiego z wykonania Budżetu Powiatu Zielonogórskiego za 
okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2008 r. i podjęcia uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium za 2008 r. dla Zarządu Powiatu Zielonogórskiego, (druk 
216) wg następującego porządku: 

1. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu 
zielonogórskiego przez Zarząd Powiatu. 

 



2. Odczytanie Uchwały Nr 101/2009 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 3 
kwietnia 2009 r. 

3. Przedstawienie opinii stałych Komisji Rady Powiatu 
4. Przedstawienie opinii i wniosku Komisji Rewizyjnej. 
5. Przedstawienie Uchwały Nr 102/2009 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 3 
kwietnia 2009 r. 

6. Dyskusja nad sprawozdaniem. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu w Zielonej Górze. 
 
Wszyscy radni w ustawowym terminie otrzymali sprawozdanie Zarządu 

Powiatu Zielonogórskiego z wykonania Budżetu Powiatu Zielonogórskiego  
za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2008 r., które również było przedstawione 
i omówione na wszystkich posiedzeniach komisji. 

 
Ad 9/1. 

Krzysztof Sroczyński – Przewodniczący Rady poprosił Edwina 
Łazickiego – Starostę Zielonogórskiego o omówienie sprawozdania 
z wykonania budżetu powiatu za 2008 rok (załącznik nr 9). Starosta powiedział, 
że budżet zrealizowano zgodnie z planem, nie zaistniały żadne nieprzewidziane 
okoliczności. Ponadto poinformował, iż w Ogólnopolskim Rankingu Związku 
Powiatów Polskich Powiat Zielonogórski awansował z 175. miejsca na 20., i jest 
na 2. miejscu w województwie lubuskim. Podziękowała Sekretarz Powiatu 
i wszystkim pracownikom za włożony na rzecz poprawy jakości pracy 
i wizerunku starostwa i powiatu. 

(Do obradujących dołączył radny Sławomir Baranowski, stan radnych 21 
osób). 

 
Ad 9/2. 

Starosta odczytał treść Uchwały Nr 101/2009 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 3 kwietnia 2009 r. 
(załącznik nr 10). 

 
Ad 9/3. 

Mieszko Sibilski – Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy 
Społecznej przedstawił pozytywną opinię komisji, która dnia 20.04.2009r. 
zajęła stanowisko o sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu 
zielonogórskiego za 2008r. (załącznik nr 11). 

Brygida Wróblewska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury  
i Sportu pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu 
zielonogórskiego za 2008r. (załącznik nr 12). 

 



Michał Bandziak – Przewodniczący Komisji Rozwoju 
Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Turystyki 
poinformował zebranych, iż dnia 21.04.2008r. komisja wydała pozytywną 
opinię o wykonaniu budżetu za 2008r. (załącznik nr 13). 

Czesław Holołub – Przewodniczący Komisji Ochrony Bezpieczeństwa 
Obywateli i Porządku Publicznego wyraził pozytywne zdanie o sprawozdaniu 
z wykonania budżetu powiatu zielonogórskiego za 2008r. (załącznik nr 14). 

Janina Kałuża – Przewodnicząca Komisji Budżetowej poinformowała 
o pozytywnej opinii Komisji w sprawie sprawozdania  
z wykonania budżetu powiatu zielonogórskiego za 2008r. (załącznik nr 15). 

 
Ad 9/4. 

Rafał Gajewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pozytywnie 
zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu zielonogórskiego za 
2008r. (załącznik nr 16). 

 
Ad 9/5. 

Krzysztof Sroczyński – Przewodniczący Rady odczytał treść Uchwały 
Nr 102/2009 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowe  
w Zielonej Górze z dnia 3 kwietnia 2009r. (załącznik nr 17 do protokołu)  
i zakomunikował o nie odwoływaniu się Zarządu od tej Uchwały. 

 
Ad 9/6. 

Henryk Jagoda wyraził uznanie dla pracy Edyty Dwojak – Skarbnik 
Powiatu, dla zgodnej z zakładanym planem realizacji budżetu, zwłaszcza, 
że w jednostkach budżetowych nie zawsze się to udaje. 

Stanisław Okopień w imieniu Rady Powiatu podziękował Staroście  
i całemu Zarządowi za rzetelną i sumienną pracę i owocną współpracą z Radą 
Powiatu.  

Janina Kałuża również wypowiedziała się w superlatywach 
o współpracy Starosty i Zarządu z Radą. 

Przewodniczący Rady powiedział, że efekty pracy Zarządu są widoczne, 
podejmuje on dużo uchwał budżetowych a wobec ograniczonych możliwości 
finansowych trzeba było zrezygnować z wielu pomysłów i inwestycji, bądź 
przełożyć je na później. 

Stanisław Drobek – Wójt Gminy Trzebiechów podziękował za znaczną 
pomoc dla Trzebiechowa, jest to niewielka gmina a otrzymała dużo wsparcia. 

Starosta dodał, że dobry wynik realizacji budżetu to także sukces 
radnych, ponieważ oni współdecydowali o wydatkach. Wyraził wdzięczność za 
słowa uznania oraz we własnym imieniu podziękował pani Skarbnik oraz 
pozostałym członkom Zarządu za współpracę. 

 

 



Ad 9/7. 
Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Zielonogórskiego za 2008 rok. 
W tej sprawie głosowało 21 radnych, Uchwałę Nr XXV/195/2009 (załącznik 
nr 18 do Protokołu XXV/2008) przyjęto 20 głosami „ZA”, Lech Czura 
„WSTRZYMAŁ SIĘ”. 

 
(O godz. 14:00 Przewodniczący zarządził kwadrans przerwy). 
 

Ad 10. 
W punkcie dotyczącym wniosków i interpelacji radni nie zgłosili żadnych 

pytań. 
 

Ad 11/1. 
Skarbnik przedstawiła zmiany w budżecie powiatu na 2009 rok wraz 

z dwiema autopoprawkami. Autopoprawki zostały przyjęte 20 głosami „ZA” 
(stan radnych wynosił 20, Starosta opuścił na chwilę posiedzenie sesji, podczas 
głosowania nad całością uchwały obecni byli wszyscy radni).  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały z naniesionymi 
autopoprawkami, który został przyjęty 20 głosami „ZA” przy 1 głosie 
„WSTRZYMUJĄCYM” Lecha Czury.  

Rada przyjęła Uchwałę Nr XXV/196/2009 w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na 2009 rok (załącznik do protokołu nr 19). 

 
Ad 11/2.  

Robert Kostek – Naczelnik Wydziału Zarządzania Projektami 
Europejskimi i Zamówieniami Publicznymi omówił projekt uchwały 
w sprawie zmian w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na 
lata 2008-2015” wynikający ze zmian w budżecie, w ślad za nimi poszła 
autopoprawka, którą radni przyjęli 20 głosami „ZA”, „WSTRZYMAŁ SIĘ” 
1 radny Lech Czura. 

Starosta przypomniał o wykreśleniu pozycji 46, gdyż dubluje się 
z pozycją 26. Zmianę tę omawiano podczas posiedzeń komisji. 

Rafał Gajewski stwierdził, że z Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
usunięto pozycję nr 30, zmniejszając zapisaną kwotę do 1,3 mln zł związaną 
z remontem drogi Drzonków – Sucha . Chciałby, aby w planie na 2010 rok 
dodać resztę wcześniej zaplanowanej a zmniejszonej kwoty. 

Przewodniczący przypomniał, że to zadanie dopiero na 2010 rok, zmian 
możemy dokonywać tylko w roku bieżącym. 

Rafał Gajewski i Janina Kałuża zauważyli, że jak nazwa wskazuje jest 
to Wieloletni Plan Inwestycyjny. 

 



Starosta powiedział, że ta droga jest ujęta w planach, a WPI dostosowuje 
się z czasem w zależności od aktualnej sytuacji. Ta inwestycja nie jest w żaden 
sposób zagrożona. 

Przewodniczący poprosił o sprecyzowanie wniosku w tej sprawie. 
Janina Kałuża powiedziała, że to kwestia szacunku, droga została teraz 

inaczej zaklasyfikowana. 
Rafał Gajewski dodał, że chodzi o umieszczenie w planie zadania 

z konkretną kwotą. 
Przewodniczący poinformował, że zostanie zarządzona przerwa na 

omówienie sprawy. 
Radni Janina Kałuża i Rafał Gajewski podjęli decyzję o wycofaniu się 

z zamiaru złożenia wniosku. 
Rada przyjęła Uchwałę Nr XXV/197/2009 w sprawie zmian w „Planie 

Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 2008-2015” (załącznik 
nr 20) 17 głosami „ZA”, „WSTRZYMAŁO SIĘ” 3 radnych: Janina Kałuża, 
Rafał Gajewski, Mieszko Sibilski, „PRZECIW” głosował Lech Czura. 

 
Ad 11/3. 

Do projektu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zgłoszono autopoprawkę, radni nie mieli uwag i pytań. Wszyscy radni w liczbie 
21 opowiedzieli się „ZA” przyjęciem autopoprawki. 

Rada przyjęła Uchwałę Nr XXV/198/2009 w sprawie regulaminu 
wynagradzania nauczycieli (załącznik do protokołu nr 21) została podjęta 
jednogłośnie 20 głosami „ZA”.. 

 
Ad 11/4. 

Do projekt uchwały dotyczący regulaminu przyznawania nauczycielom 
dodatku mieszkaniowego dołączono autopoprawkę, która została przyjęta 
jednogłośnie, 21 głosami „ZA”.  

Uchwałę Nr XXV/199/2009 w sprawie regulaminu przyznawania 
nauczycielom dodatku mieszkaniowego (załącznik do protokołu nr 22) Rada 
przyjęła jednogłośnie 21 głosów „ZA”. 

 
Ad 11/5. 

Radni przyjęli Uchwałę Nr XXV/200/2009 w sprawie udzielenia dotacji 
celowej Gminie Świdnica (załącznik nr 23) 21 głosów „ZA”. 

 
Ad 11/6. 

Do projektu uchwały związanej z Regulaminem Organizacyjnym 
Starostwa Powiatowego w Zielonej Górze zgłoszono autopoprawki, które 
przyjęto jednogłośnie „ZA”. 

 



Rafał Gajewski nawiązał do swoich uwag z posiedzenia komisji i spytał 
o § 49 pkt 1 ppkt a, chodzi o zapis dotyczący kontrasygnaty Skarbnika przy 
podpisywaniu umów, uważa, że § 15 pkt 5 jest wystarczający. 

Bożena Długosz – Radca Prawny wyjaśniła że oba paragrafy nie tworzą 
kolizji, Zarząd zaproponował taki zapis, nie jest on sprzeczny z prawem. 

Rafał Gajewski nie widzi potrzeby obciążania pani Skarbnik, tak by była 
obecna przy podpisywaniu każdej umowy, także takich, które nie mają skutków 
finansowych.  

Bożena Długosz powiedziała, że każda umowa wiąże się ze skutkami 
finansowymi, nawet porozumienia. 

Rada przyjęła Uchwałę Nr XXV/201/2009 w sprawie uchwalenia 
Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Zielonej Górze 
(załącznik nr24). 

 
Ad 11/7. 

Kolejny projekt uchwały dotyczył zwiększenia dotacji celowej Gminie 
Bojadła.  

Rada przyjęła Uchwałę Nr XXV/202/2009 w sprawie zwiększenia dotacji 
celowej Gminie Bojadła (załącznik do protokołu nr 25). W głosowaniu 20 
radnych opowiedziało się „ZA” jego przyjęciem, radny Henryk Jagoda 
„WSTRZYMAŁ SIĘ”. 

 
Ad 11/8. 

Podczas głosowania nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi Pana Tadeusza Walczaka 19 radnych było „ZA”, przy 2 głosach 
„WSTRZYMUJĄCYCH” radnych Mieszka Sibilskiego i Henryka Jagody. 

Rada przyjęła Uchwałę Nr XXV/203/2009 w sprawie rozpatrzenia skargi 
Pana Tadeusza Walczaka (załącznik do protokołu nr 26). 

 
Ad 11/9. 

Projekt uchwały dotyczący rozszerzenia działalności Szpitala 
Rehabilitacyjno - Leczniczego dla Dzieci SP ZOZ w Wojnowie został przyjęty 
podczas głosowania jednogłośnie, 21 głosami „ZA”. 

Rada przyjęła Uchwałę Nr XXV/204/2009 w sprawie rozszerzenia 
działalności Szpitala Rehabilitacyjno - Leczniczego dla Dzieci SP ZOZ 
w Wojnowie (załącznik do protokołu nr 27). 

 
Ad 12. 
 Wobec braku wniosków i interpelacji radnych nie nawiązano dyskusji. 
 
Ad 13. 

Starosta przypomniał, że 27 kwietnia odbędzie się spotkanie 
z Wojewodą, Heleną Hatką. Starosta zaprosił radnych oraz zainteresowanych 

 



gości na spotkanie, podkreślił także, że Pani Wojewodzie zależy na obecności 
przedsiębiorców. Poinformował, że spotkanie odbędzie się w sulechowskim 
Zborze Kalwińskim o godz. 16:00. Podziękował gospodarzom obiektu za 
umożliwienie i pomoc zorganizowania sesji. Zakomunikował również, iż 
Dyrektor zwróciła się o pomoc w ogrodzeniu posesji, na której znajduje się sala 
gimnastyczne, lecz to wymaga konsultacji i zgodny Wojewódzkiego 
Konserwatora Zabytków. Ponadto zwrócił się do wszystkich zebranych, by 
wzmożyć wszelkie działania zwiększające oszczędności w bieżącej działalności. 

Marek Szarłata zauważył, że temat dróg jest zawsze aktualny 
i poruszany, budzi nieskrywane emocje. 

Halina Szeląg, Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Sulechowie 
podziękowała za skorzystanie z zaproszenia, za uroczyste otwarcie sali 
gimnastycznej.  
 Brygida Wróblewska podziękowała w imieniu członków Uniwersytetu 
Trzeciego Wieku dyrekcji SP ZOZ w Sulechowie za udział w spotkaniu 
w Kargowej. Była to znakomita okazja, by poszerzyć wiedzę o leczeniu 
i ochronie zdrowia w Sulechowie.  
 Ponadto przekazała informację, że Region Kozła zaprasza 30 maja na rajd 
rowerowy, którego trasa obejmować będzie Kopanicę, Kargową, Babimost 
i Laski. 
 
Ad 14. 

Wobec wyczerpania głosów w porządku obrad oraz dyskusji 
Przewodniczący Rady Powiatu zamknął o godz. 14.55 XXV sesję Rady 
Powiatu Zielonogórskiego. 
 
 
 
 
 
 
 

Protokolant      Przewodniczący 
       Rady Powiatu Zielonogórskiego 
       Jolanta Drygas     
              Krzysztof Sroczyński 

 
 

 


